



合約編號：HY/2018/08 - 中九龍幹線 - 中段隧道  
油麻地工地爆破工程竣工通告

致各位居民：

謹通知各位居民，位於油麻地區內的「中九龍幹線中段隧道爆破工程」已於 2023 年 11 月下旬完成。此後，工程團隊將會停止向各位居民派發相關的「爆破工程時間表」。工程團隊會於隧道內繼續進行襯砌安裝工程。

在此感謝各位居民對本工程的支持及理解。如有查詢，請致電 24 小時工程熱線 6313 0900。

合約編號 HY/2018/08  
中九龍幹線-中段隧道  
駐工地工程團隊  
2023 年 11 月 30 日



**Contract No. HY/2018/08 – Central Kowloon Route – Central Tunnel**

**Notice of Completion of Blasting Works at Yau Ma Tei**

30 November 2023

Dear Residents,

Please be informed that the blasting works for "Central Kowloon Route - Central Tunnel" in the Yau Ma Tei district has been completed in End-November 2023. The project team will cease distributing relevant "Blasting Schedule" to the residents thereafter. The project team will continue to carry out the concrete lining works inside tunnel.

Thank you for your understanding and support to our works. Should you have any queries, please feel free to contact our 24-hr project hotline at 6313 0900.

Project Team of Contract No. HY/2018/08

Central Kowloon Route

Central Tunnel